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PROTOKÓŁ NR I/2019 
z obrad I Sesji zwyczajnej  Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

która odbyła się w dniu 31 stycznia 2019 r. w godz. 13.00 – 15.05 
w sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 

 
 

Podjęto uchwały: 
 
I.1.2019   w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
   Jastrzębie-Zdrój, 
 
I.2.2019  w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
   Zdrój na 2019 rok, 
 
I.3.2019 w sprawie umorzenia należności budżetowych (42.594,54), 

 
I.4.2019 w sprawie umorzenia należności budżetowych (42.747,91),  
 
I.5.2019 w sprawie umorzenia należności budżetowych (51.847,15), 
 
I.6.2019 w sprawie umorzenia należności budżetowych (125.569,48),   
 
I.7.2019 w sprawie ustalenia kryteriów naboru w drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, 
prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia 
dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

 
I.8.2019 w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso oraz określenia terminów płatności, 

 
I.9.2019 w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 

podstawowych dla których organem prowadzącym jest 
Jastrzębie-Zdrój – miasto na prawach powiatu, mających 
zastosowanie do kandydatów zamieszkałych poza obwodami 
tych szkół oraz wskazania dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia spełnienia tych kryteriów,   

 
I.10.2019 w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 

jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego gruntów stanowiących własność Miasta 
Jastrzębie-Zdrój w prawo własności tych gruntów i wysokości 
stawek procentowych tych bonifikat,   

 
I.11.2019 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu gminnego 

Miasta Jastrzębie-Zdrój prawa własności nieruchomości 
gruntowej położonej przy ul. Ks. Kard. Stefana Wyszyńskiego, 
  

I.12.2019 w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Miasta 
Jastrzębie-Zdrój”,   

 
I.13.2019           w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej. 
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Ad. 1. 
Otwarcie I Sesji zwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie prawomocności 
obrad. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Szanowni Państwa 13 stycznia, myślę, że to nie jest jeszcze za późno,               
w Gdańsku zginął Prezydent zabity na oczach milionów ludzi, osoba, która przez 
20 lat pełniła stanowisko Prezydenta w bardzo dużym mieście, w którym 
uzyskiwała bardzo dużo sukcesów, miał szansę być 25 lat Prezydentem, tą 
szansę osoba psychicznie chora unicestwiła na naszych oczach. Tą sytuację 
wykorzystuje się w różnych aspektach. Zanim poproszę o minutę ciszy, chciałem 
przytoczyć takie słowa, bo trudno się odnieść do tej sytuacji, ale Pismo Święte 
zawsze pomaga i chciałem przeczytać taki cytat z Ewangelii według Św. Jana, 
Rozdział 8.  
 
Cytat z Ewangelii według Św. Jana stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Myślmy o tym za nim będziemy wszyscy uderzać się w cudzą pierś. Uczcimy 
minutą ciszy śmierć pana Prezydenta Adamowicza. Dziękuję.  
 
Otwarcia I Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał Przewodniczący 
Rady Miasta – Piotr Szereda, który powitał zebranych. Na podstawie listy 
obecności, stwierdził prawomocność obrad.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni. W Sesji udział wzięli wszyscy radni. 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 2. 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Tadeusz Sławik - Radny RM 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy Radnego 
Mirosława Kolb - wyraził zgodę. 
 
Tadeusz Markiewicz - Radny RM 
W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa Jastrzębia-Zdroju zgłaszam 
do pracy Radnego Grzegorza Mosonia – wyraził zgodę.   
 
Alina Chojecka – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy Radnego 
Józefa Kuberę - wyraził zgodę. 
 
Głosowanie radnych: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  
   
 
Ad. 3.  
Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miasta.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania bądź wątpliwości do protokołu z IV Sesji Rady Miasta? Nie widzę.  
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z IV Sesji Rady Miasta? 
 
Głosowanie radnych: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że Rada Miasta przyjęła protokół jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.   
 
 
Ad. 4. 
Informacja Prezydenta Miasta. 
 
I Zastępca Prezydenta Miasta – Roman Foksowicz przedstawił informację 
Prezydenta od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 5 
Sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta  
Jastrzębie-Zdrój podjętych w IV kwartale 2018 r. oraz aktów prawa 
miejscowego. 
 
I Zastępca Prezydenta Miasta – Roman Foksowicz przedstawił sprawozdanie 
Prezydenta Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych      
w IV kwartale 2018 r. oraz aktów prawa miejscowego. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.  
 
Informację Przewodniczącego Rady Miasta przedstawił Przewodniczący Rady – 
Piotr Szereda. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 7. 
Zgłaszanie interpelacji.  
 
Radny Michał Urgoł w sprawie: 
- utworzenia oznakowania przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Libowiec   

z ul. Żytnią, 
- remontu nawierzchni ul. Pszennej. 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 9-10 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Janusz Toborowicz w sprawie: 
- uruchomienia dodatkowej linii autobusowej z Bzia do centrum miasta przez 

ulicę Cichą.  
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 
Radny Wojciech Marcol w sprawie: 
- montażu progów ograniczających prędkość na ulicy Piaskowej. 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Stefan Woźniak w sprawie: 
- filii Biblioteki w Szerokiej,  
- szkoły dla uczniów Szkoły Podstawowej nr 18 podczas jej remontu, 
- budowy pomnika Henryka Sławika. 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 
Radna Angelika Garus - Kopertowska w sprawie: 
- zmian w organizacji komunikacji wynikających z ograniczenia ruchu 

na wiadukcie Aleja Józefa Piłsudskiego, 
- monitorowania stanu jakości powietrza w Jastrzębiu-Zdroju oraz wykorzystania 

tablic LED. 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 14-15 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Mirosław Kolb w sprawie: 
- utworzenia nowej linii komunikacji miejskiej. 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Tadeusz Sławik w sprawie: 
- połączenia kolejowego do Katowic, 
- dalszego funkcjonowania Zespołu Szkół nr 9, 
- nowego logo miasta. 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 17-19 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Piotr Szereda w sprawie: 
- sytuacji w PKM-ie, zanotowania zysków przez MZK i informacji na co będą 

przeznaczone, czy zostały nałożone kary na wykonawców PKM i Warbus za 
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niewykonanie usługi oraz kto kontroluje i kto odpowiada z ramienia miasta za 
stan techniczny pojazdów taboru PKM i Warbusa.   

 
Radny Szymon Klimczak w sprawie: 
- zimowego utrzymania miasta, 
- propozycji zakupu drona do zwalczania smogu i innych działań. 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 20-21 do niniejszego protokołu 
 
Interpelacje do protokołu złożył radny Franek Franciszek w sprawie: 
- nowego słupa oświetleniowego przy skrzyżowaniu ulic: Kilińskiego, Libowiec 

oraz Cieszyńskiej, 
- wycinki gałęzi zasłaniających oświetlenie ulic: Cieszyńskiej, Libowiec i Matejki, 
- wycinki gałęzi wystających na lokalne ulice.  
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 22-24 do niniejszego protokołu. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta 
Proszę o przerwę techniczną ze względu na to, że stracił nam się sygnał 
internetowy, a zgodnie z prawem musimy mieć transmisję obrad. Ogłaszam 15 
minut przerwy. 
 
 
PRZERWA 13:40 – 14:00 

 
 
Ad. 8. 
Podjęcie uchwał w sprawach bieżących zgodnie z wykazem. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały po autopoprawce w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
Opinia Komisji Budżetu i Skarbu – pozytywna. Pozostałe Komisje - opinia 
pozytywna. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.1.2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za – 20, 
przeciw – 1, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 
protokołu. 
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Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały po autopoprawce w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok.  
 
Opinia Komisji Budżetu i Skarbu – pozytywna. Pozostałe Komisje - opinia 
pozytywna. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.2.2019 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, została podjęta głosami: za – 19, przeciw 
– 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (42.594,54).  
 
Opinia Komisji: Budżetu i Skarbu, Rodziny i Polityki Społecznej oraz Rewizyjnej – 
pozytywna.  
    
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.3.2019 w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(42.594,54), została podjęta głosami: za – 20, przeciw – 1, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
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Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (42.747,91).  
 
Opinia Komisji: Budżetu i Skarbu, Rodziny i Polityki Społecznej oraz Rewizyjnej – 
pozytywna.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.4.2019 w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(42.747,91), została podjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 1. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (51.847,15). 
 
Opinia Komisji: Budżetu i Skarbu, Rodziny i Polityki Społecznej oraz Rewizyjnej – 
pozytywna.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.5.2019 w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(51.847,15), została podjęta głosami: za – 19, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 1. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (125.569,48). 
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Opinia Komisji: Budżetu i Skarbu, Rodziny i Polityki Społecznej oraz Rewizyjnej – 
pozytywna.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.6.2019 w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(125.569,48), została podjęta głosami: za – 19, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 2. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 
protokołu. 
 

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu 
nieruchomości Miasta Jastrzębie-Zdrój od osoby prawnej prawa własności 
nieruchomości gruntowej, położonej przy ul. Turystycznej w Jastrzębiu-Zdroju. 
 
Opinie Komisji: Gospodarki Przestrzennej, Gospodarki Komunalnej oraz Budżetu   
i Skarbu - pozytywne. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? W związku z tym, że widziałem, że radni 
zgłaszali się, pierwszy Tadeusz Markiewicz, następnie pan Andrzej Matusiak. 
 
Tadeusz Markiewicz – Radny RM 
Witam szanownych Państwa mamy procedować nad uchwałą w celu nabycia 
działki, gruntu od osoby prawnej na ulicy Turystycznej, działka o obszarze 14,5 
ara położona na terenach ZP - zieleni parkowej o trudnej geometrii,  
ukształtowaniu porośnięta drzewami. Z informacji, które uzyskałem, bo chciałem 
uzyskać bardzo dokładne informacje, jest podane, że będziemy szanowni 
Państwo budować tam miejsca parkingowe, obok oczywiście jest tam teren 
rekreacyjno – sportowy co jest zgodne z planem zagospodarowania 
przestrzennego. Szanowni Państwo wybudowanie tam miejsca parkingowego 
zgodnie z planem zagospodarowania  jest niemożliwe proszę Państwa. Ja 
rozmawiałem nawet w Wydziale, nie wiem czy pani Prezydent się nie obrazi, ale 
myślę, że mam pełne prawo zasięgnąć informacji i swoją wiedzę jakby 
skonfrontować czy ona jest właściwa. Proszę Państwa na terenach zieleni 
parkowej możemy utrzymywać, wyraźnie jest napisane, ,,tereny zieleni 
urządzonej na której ustala się ochronę i utrzymanie funkcji, zakaz zmniejszania 
powierzchni terenu, zachowanie powierzchni biologicznej czy innej na poziomie 
minimum 70%”, więc ja już tutaj zaraz zadaje pytania, to dotyczy nie całego 
terenu, bo jeżeli byłby to cały teren, to można byłoby tam zabudować, być może 
można byłoby umieścić, ale na działce 15 arowej, z tego co wiedzę z rysunku      
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o trudnej geometrii i porośniętej drzewami, jak możemy tam pobudować 40 ileś 
miejsc parkingowych? Czytam dalej ,,dopuszcza się modernizację istniejącej        
i realizację nowej zabudowy związanej z funkcją terenu o charakterze 
architektury ogrodowej przeznaczonej na funkcję usługową, gospodarczą, 
dekoracyjną oraz komunikacyjną, urządzenia wodne, urządzenia związane           
z placami zabaw dla dzieci, urządzenia sportowe, rekreacyjne, a także obiekty 
pamiątkowe, ogrodzenia, zachowanie, remont i przebudowa istniejących 
obiektów budowlanych” i to szanowni Państwo można zrobić, ale wszystko          
w granicach normy, maks. 30% można zabudować, akurat na tej działce             
o numerze, o którym nie będę już mówił, mówimy tu 96/1, żadnej takiej 
infrastruktury proszę Państwa nie ma. Mówi się, bo była konfrontacja,  ja nie 
chciałbym być autorytetem w tej sprawie, ale mówi się zachowanie funkcji 
komunikacyjnych, ale dotyczących tylko tej nieruchomości. Jeżeli na tej 
nieruchomości  jest jakiś obiekt, np. nie wiem, huśtawki dla dzieci to tam           
w granicach 30% możemy zrobić ścieżkę dojścia, oczywiście, czy może nawet 
jakieś  inne urządzenia. Powiem tak, nie chciałbym szanowni Państwo rozważać    
i dyskutować. Następna rzecz, którą jest plan zagospodarowanie przestrzennego 
nie pozwala na zabudowę. Studium mówi jasno i wyraźnie zmienić możemy plan 
zagospodarowania przestrzennego zgodnie ze studium, a studium ile musi być 
czasu na to, żeby zmieniać. Następna rzecz powiem tak, gmina buduje miejsca 
parkingowe na obsługę ruchu publicznego i upublicznionego przy instytucjach, 
przy obiektach publicznych. Nie wiem akurat co tam jest na tyle potrzebne. Teren 
trudny zabudowany częściowo drogą obok garażami. Wydaje mi się szanowni 
Państwo, że powinno się kompleksowo przyjrzeć w porozumieniu z właścicielem 
nieruchomości, tam akurat administratorem budynków jest Spółdzielnia 
mieszkaniowa, z nimi uzgodnić. Można wspólnie zrobić, oczywiście, bo ja 
słyszałem argumenty - musimy, nasi ludzie, nie wszyscy są nasi proszę Państwa, 
a następna rzecz, chciałem powiedzieć taką rzecz czy nie otworzymy precedensu, 
bo zgłoszą się inne spółdzielnie mieszkaniowe, które też będą żądały - Proszę 
bardzo macie teren i wybudujcie. Ja powiem o rzeczy mi bardzo bliskiej, teren, 
który jest utrzymywany przez Górniczą Spółdzielnię Mieszkaniową położony przy 
szkole w większości jest wykorzystywany publicznie i to my, ja utrzymuję. 
Powiem tak jeżeli dojdzie do takiego precedensu, oczywiście, bardzo dyskretnie 
złożymy też wniosek o zakup i wykupienie tego terenu. Druga rzecz, bo mówimy 
czy można czy nie można Ustawa, ale to nie chciałbym mądrować się za dużo 
szanowni Państwo z 1997 roku mówi co to jest działka budowlana, grunt, czy 
można czy nie można. Oczywiście można, Ustawa o gospodarce 
nieruchomościami, artykuł 209 a, mówi jasno i wyraźnie, że to właściciel 
nieruchomości, jeżeli ma tą nieruchomość, skracam, nie chcę cytować, teren, 
którego nie może właściwie zagospodarować to ma prawo żądać od gminy lub 
Skarbu Państwa zawarcia umowy przeniesienia własności tego terenu na jej 
rzecz, może to zrobić od gminy, może szanowni Państwo to robić w tej chwili od 
Skarbu Państwa, skracam wypowiedź, żeby nie było, że mówię szanowni Państwo 
za dużo. W związku z tym, że jest bardzo dużo uwag, bardzo dużo niejasności. 
Proponuję szanowni Państwo, żeby tą Uchwałę zdjąć, jeżeli szanowna Rada 
wyraziłaby zgodę i wnioskodawca pani Prezydent, wyjaśnić jeszcze pewne rzeczy, 
które budzą jakąś wątpliwość. Ja nie mówię, że tam nie może powstać miejsce 
parkingowe, oczywiście jestem daleki od tego, ale w sposób zgodny z prawem 
zadawalający wszystkie osoby decyzyjne, które mogą szanowni Państwo w tej 
sprawie decydować, oczywiście wspólnie z właścicielem, zarządcą tej 
nieruchomości, proponowałbym wizytę Komisji może Samorządu, ale bardziej 
Gospodarki Przestrzennej w obecności, jeżeli by pani Prezydent zezwoliła 
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merytorycznego pracownika i powrócić do procedowania w dalszym etapie, tyle 
tylko i wyłącznie mam propozycji, jeżeli Państwo wyraziliby zgodę.                                                                                
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Pan Andrzej Matusiak. 
 
Andrzej Matusiak – Radny RM 
Panie Przewodniczący, szanowni Państwo ja myślę, że w tym przypadku takie 
sprawy powinniśmy załatwiać kompleksowo. W związku z tym zwracam się do 
pani Prezydent, aby wysłać do wszystkich spółdzielni mieszkaniowych o zrobienie 
tzw. Inwentaryzacji, gdzie mogłyby właśnie powstać parkingi i wykupmy dla 
wszystkich spółdzielni mieszkaniowych, nie tylko dla jednej spółdzielni, ale 
również dla wszystkich  bo wiemy, że tych miejsc parkingowych jest mało            
i chciałbym, żebyśmy tą sprawę kompleksowo, bo okazuje się, że w jednych 
przypadkach można, a w drugich nie, czegoś takiego nie możemy robić jako Rada 
Miasta. Dlatego uważam, że tą Uchwałę, to co pan Tadeusz powiedział, 
należałoby zdjąć dzisiaj, wystosować odpowiednie pismo do wszystkich 
spółdzielni mieszkaniowych na terenie Jastrzębia-Zdroju, po to, żeby dokonały 
inwentaryzacji i przedstawiły Urzędowi Miasta informacje gdzie te spółdzielnie 
mieszkaniowe chciałyby mieć parkingi dla swoich mieszkańców na tej samej 
zasadzie jak akurat w tym przypadku. Tym bardziej, że jeżeli idzie o plan 
zagospodarowania przestrzennego  proszę Państwa w związku z tym uważam, że 
jeżeli mamy coś takiego robić to musi być jednoznacznie proszę Państwa, plan 
zagospodarowania przestrzennego, że coś takiego możemy wykonać, a nie my    
w ten sposób dzisiaj podejmiemy uchwałę i powiemy mieszkańcom, zobaczcie my 
dbamy o wasze miejsca i tych miejsc nie będzie, bo nie wiadomo ile lat będzie, 
też nie możemy mieć pewności, że akurat taki plan zagospodarowania 
przestrzennego zostanie zaakceptowany przez radnych, dlatego popieram też 
inicjatywę pana Tadeusza, abyśmy tą Uchwałę dzisiaj nie podejmowali, 
odpowiednie pismo wystosowali do wszystkich spółdzielni mieszkaniowych           
o inwentaryzację. Dziękuję. 
  
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta                 
Dziękuję, pani Prezydent w pierwszej kolejności.  
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Panie Przewodniczący zatem proszę o wycofanie uchwały z dzisiejszego porządku  
obrad.  
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie wniosku.               
 
Iwona Rosińska – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta przedstawiła wniosek           
w sprawie zmiany porządku obrad - wycofanie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości Miasta 
Jastrzębie-Zdrój od osoby prawnej prawa własności nieruchomości gruntowej 
położonej przy ul. Turystycznej w Jastrzębiu-Zdroju. 
 
Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad - wycofanie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu 
nieruchomości Miasta Jastrzębie-Zdrój od osoby prawnej prawa 
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własności nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Turystycznej         
w Jastrzębiu-Zdroju został podjęty głosami: za – 19, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 3. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 
protokołu 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru w drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, prowadzonych przez Miasto 
Jastrzębie-Zdrój oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 
kryteriów. 
 
Opinia Komisji: Edukacji - pozytywna. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.7.2019 w sprawie ustalenia kryteriów naboru w drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, 
prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia 
dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, została 
podjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz 
określenia terminów płatności. 
 
Opinia Komisji: Budżetu i Skarbu - pozytywna. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
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Uchwała nr I.8.2019 w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej     
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso oraz określenia terminów płatności, została 
podjęta głosami: za – 23, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 
podstawowych dla których organem prowadzącym jest Jastrzębie-Zdrój – miasto 
na prawach powiatu, mających zastosowanie do kandydatów zamieszkałych poza 
obwodami tych szkół oraz wskazania dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 
spełnienia tych kryteriów. 
 
Opinia Komisji: Edukacji - pozytywna. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Proszę panie Tadeuszu. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Panie Przewodniczący ja mam pytanie do pani Prezydent w nawiązaniu do mojej 
interpelacji. Czy te kryteria będą dotyczyć również naboru do Zespołu Szkół nr 9, 
przy 11 Listopada, bo chciałbym, aby ten nabór był prowadzony i pani Prezydent 
pytanie również do pani, czy taki nabór do tego Zespołu Szkół nr 9 będzie 
prowadzony, czy nie będzie w takiej sytuacji wszyscy będą kierowani przymusem 
lub nie na ulicę Szkolną? 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Kryteria nie dotyczą szkół specjalnych, w szkołach specjalnych jest zupełnie inny 
nabór i dzieci są przyjmowane na podstawie orzeczeń, które przedkładają 
rodzice. Jeśli chodzi o nabór do Zespołu Szkół nr 9 jak przez ostatnie lata, nie 
tylko  ostatnie 4 lata, ale i poprzednie lata widzieliśmy mieszanie szkół w jednej     
i w drugiej, wcześniej jeszcze w Zespole Szkół nr 10, obecnie SP 23 i w Zespole 9 
nie było dobrym rozwiązaniem,  ani dla jednej, ani dla drugiej szkoły, ponieważ    
w żadnej ze szkół nie było jednolitych klas i Szkoła Podstawowa obecnie 23 we 
własnym zakresie już od kilku lat porządkowała tą sytuację. W Zespole Szkół nr 9 
będą przyjmowane pojedyncze dzieci do poszczególnych klas pierwszych, bądź 
drugich czy trzecich. Nie jest to dobre rozwiązanie, ani dla dziecka, które jest 
nauczane w klasie łączonej, a dzieci są nie dość, że w klasach łączonych, to 
jeszcze z różnymi dysfunkcjami, bardzo różnymi dysfunkcjami, to wymaga 
dużego zaangażowania, koncentracji tych dzieci, ale też jeszcze większego 
zaangażowania nauczyciela i  na pewno efekty nie będą tak dobre. W związku      
z tym po analizach zrobiliśmy konkretną propozycję dla jednej i dla drugiej 
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szkoły. Nie mamy innej szkoły ponadpodstawowej specjalnej poza Zespołem 
Szkół nr 9, to jest jedyna propozycja dla absolwentów Szkoły Podstawowej nr 23 
czy każdych innych dzieci, które gdzieś akurat dojeżdżają do podstawowej, a są   
z Jastrzębia mogą w Zespole Szkół nr 9 pobierać naukę w Szkole branżowej bądź 
obecnie nowa propozycja, która jest dla Zespołu Szkół nr 9 Technikum, takiej 
Szkoły nie ma, nasze dzieci muszą jeździć do gmin ościennych, a rodzice chcą 
często aby były bliżej miejsca zamieszkania takie rozwiązanie jest najlepszym 
rozwiązaniem dla rodziców, dla dzieci i dla Szkoły w przyszłości również, tylko 
Szkoła się musi konkretnie sprofilować i tą edukacją dzieci na tym poziomie 
zająć. Nie możemy pozwolić na to, aby poziom był w tej Szkole również zaniżony, 
bo tam są również dzieci np. z Zespołem Aspergera czy z autyzmem, które 
funkcjonują bardzo wysoko intelektualnie, ale potrzebują konkretnych metod        
i form pracy i warunków pracy, więc rozwiązanie takie, że Szkoła Podstawowa 
Specjalna mieściłaby się przy ulicy Szkolnej, w SP 23, a wszystkie 
ponadpodstawowe właśnie w Zespole Szkół nr 9, tam jest dość bogata oferta, ale 
może trzeba jeszcze nad nią popracować, teraz właśnie wprowadzamy, chcemy 
dać taką możliwość, aby dzieci również młodzież edukowała się na poziomie 
technikum.             
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Dziękuję jeszcze pytania, pan Tadeusz Sławik.  
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Pani Prezydent pani potwierdziła, że de facto decyzje organizacyjne były podjęte, 
aby dzieci kierować na Szkolną, bo tak jest, ale czym to może skutkować dla 
Dziewiątki społeczność szkolna obawia się, że to może być powodem przyszłej 
likwidacji, takie są obawy,  tak jeśli się rozmawia szczególnie z rodzicami, jeszcze 
chodzą do 22 roku życia mogą chodzić do szkoły, a potem już nie. Istnieje taka 
naturalna obawa, nie wiem co mogłoby rozwiać obawę tej społeczności szkolnej, 
aby w jakiś sposób zapewnić, że ta Szkoła będzie dalej funkcjonować.               
Ja rozumiem argumenty, które  tutaj pani przedstawiła, tylko, czy to nie może 
być uznane za początek końca Dziewiątki przy 11 Listopada, nie mam wiedzy 
jakiejś szczegółowej jeśli chodzi o … Proszę przyjąć również te obawy, to są 
obawy tego środowiska szkolnego szczególnie wyrażone przez … 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Dziękuję, pani Prezydent proszę. 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Panie Przewodniczący, szanowni Państwo chciałabym tutaj rozwiać wszelkie  
obawy jeśli chodzi o funkcjonowanie Zespołu Szkół nr 9. Proszę sobie wyobrazić, 
że scenariusz o którym mówi pan radny spełnił się. Nie ma takiej możliwości, aby 
te wszystkie dzieci, absolwenci Szkoły Podstawowej nr 23 zmieścili się w tym 
samym budynku, nie ma po prostu takiej możliwości, to jest tylko 
uporządkowanie. Szkoła Podstawowa ma w tej chwili około 140 uczniów, 
wprawdzie to są malutkie klasy niespełna 40 oddziałów, bo Ustawa, 
Rozporządzenia tak regulują, że te oddziały muszą być malutkie ze względu na 
zaburzenia z jakimi przyjmowani są ci uczniowie, więc na chwilę obecną mimo 
nowego budynku, ta szkoła jest wypełniona do końca. Jeśli teraz przyjmiemy, że 
rokrocznie kończy kilku czy kilkunastu uczniów szkołę podstawową, to znaczy, że 
ci uczniowie trafią do Zespołu Szkół nr 9, ale my musimy popracować jeszcze nad 
tym, aby ta oferta była dostosowana do potrzeb tych uczniów. Ja od wielu lat       
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o tym mówiłam w zasadzie już od 2002 roku kiedy powstał Zespół Szkół nr 10, 
bo znałam tą organizację, to były problemy i trudności dla każdej ze szkół, 
wówczas nikt tego tematu nie podjął. My borykaliśmy się przez wiele lat z tymi 
trudnościami, ale teraz już nie mamy wyjścia to jest jedyne rozwiązanie, które 
pozwoli funkcjonować jednej i drugiej szkole, a przede wszystkim zapewnić 
rodziców, że ich dzieci będą mieć właściwą opiekę na jednym i drugim poziomie. 
Oferta Zespołu Szkół nr 9 była dotychczas kierowana głównie dla szkół wtedy 
jeszcze zawodowych i tylko w ograniczonym zakresie, a są też tacy uczniowie, 
którzy nie mogą być np. piekarzem, ciastkarzem czy budowlańcem, ale mogą 
świetnie pracować przy komputerze. Przez wiele lat prosiliśmy o to, aby taki 
kierunek powstał, nie powstał wcześniej. Pracujemy nad tym, aby również dla 
takich absolwentów szkoły podstawowej specjalnej były kierunki w Zespole Szkół 
nr 9, proszę się nie obawiać, na pewno szkoła nie będzie zamknięta.      
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Dziękuję za odpowiedź. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.9.2019 w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas 
pierwszych szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest 
Jastrzębie-Zdrój – miasto na prawach powiatu, mających zastosowanie 
do kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz 
wskazania dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych 
kryteriów, została podjęta głosami: za – 23, przeciw –0, wstrzymujących 
się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 34 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych           
z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących 
własność Miasta Jastrzębie-Zdrój w prawo własności tych gruntów i wysokości 
stawek procentowych tych bonifikat. 
 
Opinie Komisji Rady - pozytywne. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.10.2019 w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 
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jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
gruntów stanowiących własność Miasta Jastrzębie-Zdrój w prawo 
własności tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych 
bonifikat, została podjęta głosami: za – 23, przeciw –0, wstrzymujących 
się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu gminnego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój prawa własności nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Ks. 
Kard. Stefana Wyszyńskiego. 
 
Opinie Komisji: Gospodarki Przestrzennej oraz Gospodarki Komunalnej - 
pozytywne. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Pan Tadeusz Sławik. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Panie Przewodniczący ja bym miał prośbę, czy do pani Prezydent, pana 
Prezydenta, czy pani Naczelnik o przybliżenie tej koncepcji połączenia Złotych 
Łanów. Proszę przypomnieć jaka była koncepcja. 
 
Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta 
Do stworzenia właściwie alternatywnego dojazdu do ulicy Złote Łany potrzebny 
jest wykup kawałka gruntu, który spowoduje to, że możemy połączyć te dwie, 
właściwie to osiedle  przez ulicę Wiejską. Ulica Wyszyńskiego jak wiemy w tej 
chwili i Wiejska są jedynym dojazdem do osiedla Złote Łany, a także domów 
położonych dalej w kierunku Szkoły nr 16 i jest koncepcja zrobienia 
alternatywnej drogi dojazdowej do ulicy Wiejskiej. W ubiegłym roku skoczyliśmy 
tam kanalizację, odwodnienie osiedla Złote Łany. Jest to odwodnienie zrobione, 
więc możemy przystąpić do tego, żeby wybudować to połączenie drogowe 
konieczne jest zaprojektowanie, bo to nowe zadanie by było, natomiast pojawił 
się nowy aspekt tego, że jednak jest to konieczne, bo deweloper chce tam 
budować na ulicy Wiejskiej, za osiedlem Złote Łany, patrząc od Wyszyńskiego, 
osiedle domków, 23 domków, więc jakby najbardziej ta droga, ulica Wiejska 
szutrowa w tej chwili, która jest tam do szkoły i ta droga nowa, która nie ma 
jeszcze żadnej nazwy, a jest łącznikiem pomiędzy ulicą Wyszyńskiego, a ulicą 
Wiejską jest jak najbardziej zasadna. Tam długo trwały negocjacje                      
z właścicielami gruntu, którzy mają po 20 arów, działkę 20 arową. My w zakresie 
budowy kanalizacji i wytyczania drogi, część tej działki im zabieraliśmy. Tam 
powstał problem, odwoływali się ci Państwo i nie chcieliśmy też kupować całej 
działki 20 arowej, bo jest to niewskazane, część działki zachowuje swoją 
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funkcjonalność jako działka budowlana, jest możliwość tam budowania domu, 
natomiast dyskutowaliśmy z właścicielami co do ceny, a także do podziału tej 
nieruchomości na dwie 10 arowe działki. Po wielu miesiącach dyskusji zgodzili 
się, cena też została uzgodniona i chcielibyśmy ten teren wykupić w tej chwili, 
żeby ... Dodam tylko, że z operatu szacunkowego wychodziło nam 55 złotych za 
m², natomiast właściciele zaczęli negocjacje od 75 złotych, to jest zrozumiałe, 
też muszą oczywiście swoją nieruchomość wyceniać, takie są ceny rynkowe. 
Ostatecznie chyba kwota 67 złotych została wynegocjowana, spotkaliśmy się po 
środku i ci Państwo są zadowoleni, my również proponujemy Państwu przyjąć tą 
uchwałę.          
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Co z wiaduktem? 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę do mikrofonu pytanie. 
 
Maria Pilarska – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Zadanie dotyczące przebudowy terenu obejmującego od ulicy Armii Krajowej      
w kierunku Złote Łany i Ranoszka, jest na etapie projektowania. Termin to jest 
druga połowa tego roku i w trybie Specustawy będą pozyskiwane grunty pod to 
zadanie, jest to jakby niezależne od tego o czym mówił pan Prezydent. To jest 
droga prostopadła do ulicy Wyszyńskiego, natomiast wiadukt to będzie 
skomunikowanie od ulicy Ranoszka, Armii Krajowej w kierunku ulicy, osiedla 
całego Złote Łany, Wiejskiej. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Oczywiście, że to jest, ale przy okazji chciałem jaki jest stan wiedzy, czy coś się 
zmieniło. 
 
Maria Pilarska – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Nadal trwa …         
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Wiadukt będzie zburzony ostatecznie? 
 
Maria Pilarska – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Mówimy tylko o tym ceglanym wiadukcie stanowiącym tylko przejście ze Złotych 
Łanów, taką funkcję może spełniać, myślę, że jeżeli będzie to drogowe połączenie 
niezależne, to ten wiadukt ceglany, może choćby ze względów sentymentalnych, 
jeżeli da się go utrzymać, to będzie sprawa technicznego zabezpieczenia jakby na 
następne lata.  
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Dziękuję za informację czyli jednak coś się zmieniło, ja byłem za tym, żeby 
pozostał wiadukt, wcześniej były inne koncepcje. Tu się jednak zmienia w toku 
praca. Dziękuję panie Przewodniczący.    
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
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Uchwała nr I.11.2019 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu 
gminnego Miasta Jastrzębie-Zdrój prawa własności nieruchomości 
gruntowej położonej przy ul. Ks. Kard. Stefana Wyszyńskiego, została 
podjęta głosami: za – 23, przeciw –0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Miasta Jastrzębie-
Zdrój”. 
 
Opinia Komisji: Kultury, Sportu i Turystyki - pozytywna. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, ja miałem przyjemność zabrać głos na 
posiedzeniu Kapituły. Cieszę się, że jest taki projekt uchwały, bo uważam, że tak 
wybitny hokeista jakim jest, bo jeszcze mówię w czasie teraźniejszym, bo Leszek 
Laszkiewicz nadal może wyjść na lodowisko i grać już nie w meczu, ale być dalej 
przykładem dla młodzieży, takie nazwisko zasługuje jak najbardziej na uznanie    
w tym chyba najwyższym wyróżnieniu jakie może nasze miasto przyznać. Leszek 
zaczynał karierę w Jastrzębiu, tutaj wychował się, potem szukał miejsca             
w hokeju na najwyższym poziomie. Grał w naszym klubie, ale potem przez lata 
grał w Cracovi Kraków występował, no bo Cracovia miała bardzo silną drużynę, 
zdobywała te tytuły jeden po drugim dla Polski, mistrza Polski jednocześnie to są 
bardzo liczne występy w reprezentacji Polski. Gdyby tak zestawić jego osiągnięcia 
i porównać z innymi wybitnymi zawodnikami, to naprawdę znalazłby się              
w czołówce jeśli idzie o ilość występów, ilość bramek strzelonych, ilość podań, bo 
to jest w hokeju również statystyka, ale również to jest kwestia charakteru, 
osobowości Leszka Laszkiewicza, bo to niezwykły człowiek, który zawsze był 
przykładem. To zadziwiające, kiedy już jako młody człowiek potrafił w taki sposób 
swoją karierą kierować i to co również powiedziałem, w tym trudnym czasie dla 
naszego Klubu kiedy zmniejszyło się finansowanie Klubu ze strony Jastrzębskiej 
Spółki Węglowej kiedy Zarząd Klubu przed którym osobiście chylę czoła, bo 
potrafił ten czas pokonać, nie zrobił tego, co czasami niektóre Zarządy robiły, 
zadłużamy się i zobaczymy co z tego wyniknie, nie, zostały trudne decyzje 
podjęte, wielu zawodników odeszło do innych Klubów, reprezentantów Polski. JKH 
zaczął budować drużynę w oparciu głównie o młodzież plus trochę zawodników 
zewnętrznych, a wtedy znowu rolę szczególną odegrał Leszek Laszkiewicz, to 
była taka koncepcja Leszek Laszkiewicz plus jeszcze paru doświadczonych 
zawodników, a reszta to młodzież, bardzo młoda, albo odrobinę starsza. Udało 
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się stworzyć fenomenalny zespół, który przy budżecie dużo mniejszym niż 
czołowe kluby osiągnął ten fantastyczny sukces w postaci drugi raz w historii 
zdobycia Pucharu Polski. Cieszę się, że Laszkiewicz dalej związany z naszym 
miastem, z jastrzębskim hokejem i  jako Dyrektor do spraw sportowych, no któż 
mógł zostać lepszym dyrektorem do spraw sportowych, bardzo trafna decyzja 
Zarządu, nie ma lepszej kandydatury niż Leszek Laszkiewicz, bo jest tym 
przykładem dla młodzieży, wpatrzeni są jak w obraz w niego, cóż trudno się 
dziwić, bo te sukcesy i ten charakter. Ja osobiście bardzo się cieszę, że jest 
projekt uchwały i ten wybitny sportowiec, hokeista zostanie uhonorowany 
tytułem – Honorowy Obywatel Miasta Jastrzębie-Zdrój i z dalekiego królewskiego 
Krakowa, czasami będzie też na nas patrzeć, ale więcej będzie obecny tutaj       
w Jastrzębiu. Dziękuję 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę jeszcze Przewodniczący Kapituły.          
 
Krzysztof Kucia - Sekretarz Miasta 
Ja miałem zaszczyt być Przewodniczącym Kapituły, która jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu ,,Honorowego Obywatela 
Miasta Jastrzębie-Zdrój”.  
 
Sekretarz Miasta – Krzysztof Kucia odczytał uzasadnienie wniosku o nadanie 
tytułu ,,Honorowego Obywatela Miasta Jastrzębie-Zdrój".  
 
Wniosek stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
  
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.12.2019 w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela 
Miasta Jastrzębie-Zdrój”, została podjęta głosami: za – 23, przeciw –0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 38 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Brawa na sali. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Myślę, że w najbliższym czasie, bo to musi być szczególna Sesja będziemy mogli 
osobiście wręczyć tytuł naszego Honorowego Obywatela. Proszę o przedstawienie 
projektu uchwały. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej.  
 
Opinia Komisji: Skarg, Wniosków i Petycji - pozytywna. 
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Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Andrzej Matusiak – Radny RM 
Jakby można było bliżej przedstawić tą materię, bo akurat my nie znamy nie 
jesteśmy członkami tej Komisji.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Przewodniczący Komisji. 
 
Łukasz Kasza – Radny RM 
Najprościej odczytać uzasadnienie. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał uzasadnienie   
do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.13.2019 w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej, 
została podjęta głosami: za – 22, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Ad. 9. 
Zatwierdzenie wniosków Komisji Rady Miasta. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę o przedstawienie wniosków. 
 
Józef Kubera – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił wniosek 
Komisji Kultury, Sportu i Turystyki z dnia 24 stycznia 2019 r. w sprawie ustalenia 
w II półroczu 2019 r. posiedzenia Rady Miasta Jastrzębia-Zdroju w temacie 
sportu.  
 
Wniosek Komisji Kultury, Sportu i Turystyki z dnia 24 stycznia 2019 r. w 
sprawie ustalenia w II półroczu 2019 r. posiedzenia Rady Miasta 
Jastrzębia-Zdroju w temacie sportu został podjęty głosami: za – 23, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Wniosek stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek jednogłośnie.   
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Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 41 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 10. 
Sprawozdanie z działalności Rady Miasta za 2018 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda przedstawił sprawozdanie                
z działalności Rady Miasta za 2018 rok. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 11. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Tadeusz Markiewicz -  Radny RM 
Ja chciałem zapytać, bo mam domniemanie, że ta skarga, która została 
odrzucona to chyba chodzi o sprawę Bzia, o zmianę planu zagospodarowania 
przestrzennego, o wybudowanie tam budynków. Nie była zasadna, ale też do 
mnie dochodzą głosy szanowni Państwo, że tam mieliśmy przystąpić do zmiany 
planu zagospodarowania przestrzennego. Było obiecane dość wcześnie, że 
przejdzie ta procedura jak najprędzej, a wydaje mi się, że jest to odciągane, 
przedłużane, nie służy to nikomu, ani osobom tak skrótowo powiem i w celu 
wyostrzenia problemu i osobom, które są przeciwne, jak i osobie, która jest 
zainteresowana, która chciałaby wreszcie do końca wiedzieć co tam może zrobić   
i jak może korzystać z tej swojej nieruchomości, w pełni korzystać, także ja bym 
miał szanowni Państwo pytanie ile to będziemy odciągać i przenosić i realizować 
możliwość tworzenia skarg, uwag, niedomówień. Wydaje mi się, jeżeli to jest 
proceduralnie możliwe i zakończono wszystko to jednak powinniśmy mieć 
odwagę i przystąpić.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący  Rady Miasta   
Proszę panie Prezydencie. 
 
Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta 
Mówimy o zmianie miejscowego planu zagospodarowania na Bziu, tak? 
 
Tadeusz Markiewicz -  Radny RM 
No chyba tak, o to chodzi.        
 
Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta 
Przepraszam, ale akurat mnie nie było w tym czasie jak rozmowa była.              
W połowie lutego będzie wyłożony ten plan nie pamiętam dokładnie terminu.      
W dniach od 25 lutego do 27 marca będzie wyłożony ten plan, natomiast 14 
marca o godzinie 14.00 odbędzie się dyskusja publiczna na ten temat.   
 
Tadeusz Markiewicz -  Radny RM 
Można składać uwagi? 
 
Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta 
Tak, w okresie kiedy wyłożony jest plan można składać uwagi.  
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Tadeusz Markiewicz -  Radny RM 
Nie wnioski, a uwagi. 
 
Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta 
Tak, to jest czas kiedy właśnie te uwagi można składać, 25 luty do 27 marca.   
 
Tadeusz Markiewicz -  Radny RM 
Zakończenie, a potem już procedura … 
 
Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta 
Procedura i dyskusja publiczna, założyliśmy taką kwestię, żeby zrobić dyskusję 
publiczną i porozmawiać publicznie na ten temat 14 marca o godzinie 14.00 tutaj 
w Urzędzie Miasta. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Czy są jeszcze wolne głosy i wnioski. Ja mam wniosek. Ja chciałem wrócić do 
tematu, który poruszał w swej interpelacji pan radny Sławik dotyczący naszego 
logotypu, logo. Złożyłem też interpelacje praktycznie natychmiast jak to zostało 
ogłoszone Zarządzeniem z 18 stycznia przez panią Prezydent i jako 
Przewodniczącego Rady tylko mnie to zaskoczyło, że natychmiast po tym 
Zarządzeniu dostałem pismo urzędowe do podpisania z logotypem. Ja myślę, że   
i tak jak tu dochodząc logo, logotyp nie jest zastępczą formą herbu, natomiast    
w pismach urzędowych i w stanowiskach urzędowych tak samo z resztą radni 
wyrazili wolę na wizytówkach, które nam mają zostać wykonane jest herb.         
W Zarządzeniu raz się mówi punkt w paragrafie bodajże drugim w jakich 
aspektach ma to być używane także do formy reklamy, gadżetów, informacji        
i promocji i tak chciałbym, żeby zostało w związku z tym uważam za niezasadne 
stosować to jako tzw. pisma firmowe na urzędniczych dokumentach logo, a na 
dodatek, nie chcę dyskutować czy to się naszym mieszkańcom podoba czy nie do 
czego to porównują czy do zakładu fryzjerskiego czy krawieckiego natomiast       
w związku z tym, że logotyp chwilowo jest nietrwały, nie musi być nawet 
związany z herbem, bo taka zasada w niektórych miastach ze względu na 
promocję naszego miasta turystycznego zamiast normalnego herbu jest plaża, 
parasolka podpisane Kołobrzeg, Koszalin coś w tym rodzaju i to jest logotyp 
miasta promujący. Niektórzy stosują logotyp taki, że praktycznie nie idzie 
odróżnić, tylko jest wytłuszczone na wykonaniu, natomiast chciałbym i tu myślę, 
że wola Rady Miasta jest, bo zgodnie z praktyką, albo to jest wymyślone            
w Statucie i wtedy to jest określone dokładnie kto i kiedy dokonuje takich zmian. 
My mamy tylko w Statucie mowę o Herbie, natomiast o logo nie ma i w tym 
momencie ma prawo zrobić to Zarządzenie pani Prezydent, natomiast myślę, że 
jako Rada Miasta powinniśmy się pochylić i uszczegółowić w którym momencie 
logotyp zastępuje lub występuje zamiast naszego herbu. Pomijam formę czy nam 
się podoba czy nie podoba. Jedyna formą do której mam zastrzeżenie tak jak pan 
Tadeusz Sławik mieliśmy zmieniać logo rowerów, mieliśmy szukać nazwy jako 
społeczeństwo miasta na OWN, natomiast nikt nie zapytał się społeczeństwa jaki 
chciałby mieć logotyp, a jak nie to myślę, że będzie jeszcze odrębne rozważanie. 
Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania, wnioski? Proszę pan Tadeusz. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM  
Chciałem pana Prezydenta zapytać w sprawie tego logo. Myślę, że to co pan 
Przewodniczący przedstawił jest zasadne, w pismach firmowych to jednak ja też 
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tak uważam, że powinien być herb miasta, w sensie urzędowych pism w imieniu 
miasta Jastrzębie-Zdrój, tak mi się wydaje, co do pozostałego zakresu, pytanie 
jak promocyjnych, być może trzeba to doprecyzować, ja nie znam tego 
Zarządzenia, mówię tak ogólnikowo tylko, ale myślę, że trzeba się nad tym 
tematem pochylić, bo te głosy są różne, ja też się nie wypowiadam czy się 
podoba czy nie, chodzi o pewną zasadę funkcjonowania herbu i logo naszego 
miasta.              
 
 
Ad. 12. 
Zakończenie obrad Sesji. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący  Rady Miasta   
Zamykam obrady I Sesji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
 
 
 
 
Protokołowała 
 
Patrycja Dudzik 
 


